
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 379
Det fremgår af Statsrevisorernes beretning om SKATs forvaltning af og Skat-
teministeriets tilsyn med refusion af udbytteskat, jf. SAU alm. del – bilag 125,
at SKAT ikke har kontrolleret, om et selskab har udbetalt udbytte, om ansøge-
ren har fået indeholdt udbytteskat, ægtheden af bilagene vedlagt ansøgnin-
gen, ejerskab af aktier og ægtheden af stempel fra udenlandsk skattemyndig-
hed. På den baggrund bedes ministeren oplyse, hvordan det kan ske, at
SKAT har refunderet penge uden at kontrollere ovenstående, og om SKAT
kontrollerer for samtlige oplysninger fremadrettet. Endvidere bedes der rede-
gjort for, hvordan det kan ske, at SKAT for nogle selskaber har refunderet me-
re udbytteskat end selskabet har indbetalt, og hvordan SKAT sikrer, at det ik-
ke sker fremadrettet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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